

INQUIRIES

Thursday, 4th February, 1993

No. 56. (ten)

By the Honourable Senator Hastings:

2nd December, 1992—That he will call the attention of the Senate to Rose–Roth Seminars held in Moscow, Russia June 29, 1992 and in Tallin, Estonia October 28, 1992 and the participation therein of the Senate of Canada.

No. 57. (ten)

By the Honourable Senator DeWare:

3rd December, 1992—That she will call the attention of the Senate to a concern among our parents, educators, medical profession and psychologists of a disability among a large percentage of our young people called A.D.H.D. (Attention Deficit Hyperactivity Disorder).

No. 59. (two)

By the Honourable Senator Marshall:

26th January, 1993—That he will call the attention of the Senate to contradictions in an interchange of correspondence between the Canadian Broadcasting Corporation and the Senate Sub-Committee on Veterans Affairs having to do with the proposed plan to re-broadcast of the series of films "The Valour and the Horror".

No. 60. (two)

By the Honourable Senator Marshall:

26th January, 1993—That he will call the attention of the Senate to restrictions in the policy of the Department of Veterans Affairs which excludes from entitlement to Veterans Independence Program those ex-prisoners of war who are not in receipt of a disability pension.

No. 61. (two)

By the Honourable Senator Marshall:

26th January, 1993—That he will call the attention of the Senate to contradictions in the policy of the Department of Veterans Affairs which excludes certain persons as defined under *The Civilian War Pensions and Allowances Act* from entitlement to the Veterans Independence Program.

INTERPELLATIONS

Le jeudi 4 février 1993

Nº 56. (dix)

Par l'honorable sénateur Hastings :

2 décembre 1992—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur les Séminaires Rose–Roth tenus à Moscou, en Russie, le 29 juin 1992, et à Tallin, en Estonie, le 28 octobre 1992, ainsi que sur la participation du Sénat à ces séminaires.

Nº 57. (dix)

Par l'honorable sénateur DeWare :

3 décembre 1992—Qu'elle attirera l'attention du Sénat sur les inquiétudes qu'inspire aux parents, enseignants, médecins, et psychologues le syndrome d'hyperactivité (accompagnée d'une déficience de l'attention) qui frappe un pourcentage élevé des jeunes Canadiens.

Nº 59. (deux)

Par l'honorable sénateur Marshall :

26 janvier 1993—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur les contradictions que renferment les lettres échangées entre le réseau anglais de la Société Radio-Canada et le Sous-comité des affaires des anciens combattants concernant le projet de rediffusion de la série d'émissions «La Bravoure et le Mépris».

Nº 60. (deux)

Par l'honorable sénateur Marshall :

26 janvier 1993—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur les contradictions dans la politique du ministère des Affaires de anciens combattants qui rendent inadmissibles au Programme pour l'autonomie des anciens combattants les anciens prisonniers de guerre qui ne touchent pas de pension d'invalidité.

Nº 61. (deux)

Par l'honorable sénateur Marshall :

26 janvier 1993—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur les contradictions dans la politique du ministère des Affaires des anciens combattants qui rendent certaines personnes, au sens de la *Loi sur les pensions et allocations de guerre pour les civils*, inadmissibles au Programme pour l'autonomie des anciens combattants.